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Protokoll fört vid styrelsemöte för Gotlands skidfö rbund 
 
Datum:  2010-04-11 
Plats:  Sudergårda Stenkyrka 
Närvarande: Lars-Börje Hellenberg 
 Anders Thunegard 
 Christer Liljegren 
 Lotta Dahl 
 Anders Birgersson 
 Mattias Vejlens 
Frånvarande:  Matilda Hoffstedt 
 
 

1. Mötet öppnas 
Ordförande förklarade mötet öppnat. 
 

2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 

3. Val av protokollförare 
Mattias valdes till sekreterare för mötet 
 

4. Val av justerare 
Lotta valdes till justerare för mötet. 
 

5. Ekonomi 
Lotta lämnade ekonomisk rapport. 
 

6. Götalandsting 
Inbjudan har gått ut. Anders B skickar även inbjudan till Svenska Skidförbundet. Bokning sköts av 
Destination Gotland. Vi får sedan en lista på deltagare. 
 
Tinget kommer att hålla förhandlingar/diskussioner i tre grupper; längd, alpint och administrativ 
grupp. För varje grupp finns det grenledare utsedda. Anders B kontrollerar om vi har någon roll 
(sekreterare, ordf etc) i dessa grupper eller om detta redan är fixat.  
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Programmet i stort blir enligt följande: 
 
Fredag • Alla anländer från fastlandet, en del kan komma med sena båten, ska vi hälsa 

välkommen då? 
  
Lördag 
 
 
 
 
 
 
 

• Mötet inleds av Lars-Börje som hälsar alla välkomna 
• Lars Thomsson hälsar alla välkomna till Gotland å kommunens vägnar 
• Kort presentation av skidverksamheten på Gotland av Mattias. Mattias tar fram ett 

utkast till nästa möte. 
• Gruppvisa diskussioner/förhandlingar 
• Gemensam lunch 
• Fortsatta diskussioner 
• Gemensam samling innan förhandlingarna avslutas 
• Gemensam middag, underhållning. I middagen ingår ingen alkohol. Ska vi ha 

kringla och dricka innan middagen? 
  
Söndag 
 

• Reservtid på förmiddagen om förhandlingarna mot förmodan inte skulle hinna 
klart på lördag. 

• Ska vi erbjuda någon rundvandring i Visby eller liknande aktivitet innan hemfärd? 
 
Häfte med dagordning, deltagarlista, motioner etc ordnar Anders B. Lars-Börje ordnar en tröja eller 
liknande som gör att vi syns bland deltagarna. Viktigt att de vet vilka som tillhör Gotland om de 
undrar över något. Pressen bjuds in en vecka innan. Vad ska vi ge pressen för material/nyhet? 
 
Mötet beslutade att Gotlands skidförbund ställer upp med 10 000 kr i garanti för skidtinget. 
 
Från styrelsen kommer Lars-Börje, Mattias, Anders T, Lotta, Christer. Matilda tillfrågas också. 
 
Punkter med frågetecken (?) tas upp på nästa möte den 21 april. 
 

7. Konstsnöspåret 
Mattias berättade kort om senaste nytt angående konstsnöprojektet. El- och grävningsarbeten startar i 
maj, därefter kör rörläggningen igång igen. Anläggningen vid VOK kommer att vara klar till hösten. 
Tidplanen för rörläggning vid Svaide var oklar men troligtvis är det även klart i början på hösten. 
Pga fördyringar av framför allt elen söks nu ytterligare medel till projektet (kommunen, Idrottslyftet, 
Leader Gotland). Både Visborgs Ok och SOK Svaide-Roma har skjutit till ytterligare 20 000 kr var. 
 

8. Övriga frågor 
Levide IF Levide IF har ansökt om medlemskap i Svenska Skidförbundet (se bilaga). 

Lars-Börje kontrollerar om de har blivit medlemmar, om så är fallet ska 
han hälsa dem välkomna. Även Garda IF är på gång att bli medlemmar. 
Gotlands skidförbund ser mycket positivt på att det blir fler klubbar på 
Gotland. Med Levide kommer antalet skidklubbar att vara 7. 
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Gotlands skidting Efter de kommentar/synpunkter som kommit fram under vintern bör 

följande tas upp på Gotlands skidting: 
• Längder på tävlingar, framför allt på damsidan 
• Fler fristilstävlingar 
• Vilka tävlingar vill vi ha (andra tävlingsformer:skicross, tourer, 

etc), ska vi ha alla DM-tävlingar varje år? 
Datum för tinget bestäms på mötet den 21/4. 
 

Klasstillhörighet Kaj Wirens fråga angående att andra klasser än H-D21 åker snabbast och 
om det går att styra över de bästa åkarna till elitklasserna tas upp på 
kommande möte efter Götalandstinget. 
 

Medaljer Vilka som ska få medaljer beroende på deltagarantal i DM-tävlingar 
diskuterades. Frågan måste utredas. Mötet bestämde dock inte någon 
ansvarig för detta. 
 

Steg 1-utbildning En steg-1-ledarutbildning är på gång. Anders B håller i detta. Inbjudan 
gick ut i januari men bör skickas ut igen. Även ungdomar bör bjudas in. 
 

Stipendium Stipendium för ungdomar diskuterades, se även föregående protokoll. 
Pengarna skulle kunna användas till ex Torsby skidgymnasiums 
sommarskidskola. Kostnaden är 3 200 kr så ett bidrag till detta skulle 
säkert uppmuntra fler ungdomar att åka dit. Vi bör undersöka andra typer 
av läger för ungdomar som kan vara aktuella. Inget beslut i frågan fattades. 
 

5-milen 5-milen på Gotland är seedningsgrundande för Vasaloppet! Alla känner 
inte till detta. 
 

9. Nästa möte 
Nästa möte bestämdes till den 21 april kl 19.00 hemma hos Christer på Högklint (Rövar liljas väg 
22). 
 
 

10. Mötet avslutas 
Ordförande avslutade mötet 
 
 
 
 
Mattias Vejlens Lotta Dahl 
Sekreterare Justerare 
  
 




